

**MUNICIPAL**

# BULLETIN

**MUNICIPAL**

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

(Retard dans la transmission du procès-verbal de l'assemblée suivante au bureau du "Bulletin Municipal".)

Compte rendu de l'assemblée du 24 novembre 1915, a.m.

Sont présents: MM. les Commissaires Côté, McDonald et Ainey.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Ainey est appelé à présider.

1.—(28971) Soumis un rapport du Département en Loi, concernant le contrat de la "Montreal Water & Power Co.", pour l'approvisionnement d'eau dans le quartier St-Paul.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Qu'avis soit donné à la Compagnie qu'un nouveau contrat doit être passé entre elle et la Cité, conformément aux dispositions des contrats existant actuellement entre la Cité et ladite Compagnie, et que la Compagnie soit requise d'avoir à s'entendre avec la Cité sur les taux qui pourront être chargés par la Compagnie durant les 25 années à venir, et qu'à cette fin la Compagnie soit invitée à venir discuter avec le Bureau la question ci-dessus, le 26 du mois courant, à 3 heures p.m.

2.—(29901) Soumise une communication de la Commission des Services Electriques, transmettant copie d'un jugement rendu par ladite Commission, en rapport avec l'expropriation du matériel aérien de la "Montreal Light, Heat & Power Co.", sur la rue Bleury et l'avenue du Parc, de la rue Craig à l'avenue des Pins.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, pour direction.

3.—(29834) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Charge de la préparation des rôles, pour le paiement de la construction des canaux d'égouts, concernant la répartition du coût de l'égout construit sur le Boulevard Rosemont.

### BOARD OF COMMISSIONERS

(Transmission of the minutes of the following meeting to the office of the "Municipal Bulletin", delayed.)

Report of meeting held on the 24th November 1915, a.m.

Present: Commissioners Côté, McDonald and Ainey.

In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Ainey was called to the Chair.

1.—(28971) Submitted a report from the Law Department, concerning the contract entered into with the Montreal Water & Power Co., for the supply of water to St. Paul Ward.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That notice be given to the Montreal Water & Power Co. that a new contract is to be entered into between said Company and the City, in accordance with the provisions of the contracts now existing between the City and the Company, and that the latter be required to come to an agreement with the City as to the rates which may be charged by the Company during the ensuing 25 years, and that, to that end, the Company be invited to send representatives to discuss this question with the Board on the 26th instant, at 3 o'clock p.m.

2.—(29901) Submitted a communication from the Electrical Commission, transmitting copy of a judgment rendered by said Commission, in connection with the expropriation of the overhead equipment of the Montreal Light, Heat & Power Co., on Bleury street and Park avenue, from Craig street to Pine avenue.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department, for advice.

3.—(29834) Submitted a report from the Engineer in Charge of the preparation of assessment rolls for sewers, anent the apportionment of the cost of the sewer laid in Rosemont Boulevard.